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687 【恩主所賜奇妙的恩典】 

Listen to Midi 

 

(一) 恩主所賜奇妙的恩典，遠超我們的罪惡、過犯；在那受釘的加略山上，羔羊的血

爲我們流淌。恩典，恩典，赦免幷洗淨人的恩典；恩典，恩典，遠超我們的罪惡、過犯。 

 

(二) 罪惡、絕望如冰冷海浪， 使我一生受無限損傷；但主恩典比罪惡更大，將人引向

全能的十架。恩典，恩典，赦免幷洗淨人的恩典；恩典，恩典，遠超我們的罪惡、過犯。 

 

(三) 罪污極深，我不能遮蓋，有何能將它洗得潔白？看！有一硃紅血潮澎湃，使你今

天能比雪更白！恩典，恩典，赦免幷洗淨人的恩典；恩典，恩典，遠超我們的罪惡、過

犯。 

 

(四) 奇妙、無限、無比的恩典，白白賜給相信的心坎；你若渴慕瞻仰祂榮臉，何不現

在接受祂恩典？恩典，恩典，赦免幷洗淨人的恩典；恩典，恩典，遠超我們的罪惡、過

犯。 

 

 

(1)Marvelous grace of our loving Lord,Grace that exceeds our sin and our guilt,Yonder on Calvary's mount 

outpoured,There where the blood of the Lamb was spilt.Grace, grace, God's grace,Grace that will pardon and cleanse 

within;Grace, grace, God's grace,Grace that is greater than all our sin. 

 

(2)Sin and despair like the sea waves cold,Threaten the soul with infinite loss;Grace that is greater, yes, grace 

untold,Points to the Refuge, the mighty Cross.Grace, grace, God's grace,Grace that will pardon and cleanse 

within;Grace, grace, God's grace,Grace that is greater than all our sin. 
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(3)Dark is the stain that we cannot hide,What can avail to wash it away? Look! there is flowing a crimson tide;Whiter 

than snow you may be today.Grace, grace, God's grace,Grace that will pardon and cleanse within;Grace, grace, God's 

grace,Grace that is greater than all our sin. 

 

(4)Marvelous, infinite, matchless grace,Freely bestowed on all who believe;You that are longing to see His face,Will you 

this moment His grace receive?Grace, grace, God's grace,Grace that will pardon and cleanse within;Grace, grace, 

God's grace,Grace that is greater than all our sin. 
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